
  

 

Protokoll för Svenska lövträdföreningens styrelsemöte 

Närvarande: Björn Gustafson, Eva Erlingsson, Jörgen Verner, Lars Karlman, Margareta 

Ottosson samt Håkan Schüberg.  

Ej närvarande: Lars Haga och Staffan Nordström, Jonas Esbjörnsson anslöt senare under 

mötet. 

Datum och tid för mötet: 20:e mars 2023, klockan 20.00 – 21.00. Via Google meet. 

 

1§ Mötets öppnande 

Ordförande Björn Gustafson förklarade mötet öppnat. 

 

2§ Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare valdes Jörgen Verner. 

 

3§ Val av justerare 

Till justerare jämte ordförande Björn Gustafson valdes Eva Erlingsson. 

 

4§ Mötets dagordning 

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

5§ Föregående mötesprotokoll 

Lades till handlingarna 
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6§ Ekonomi och medlemmar 

På föreningens konto fanns dagen för mötet 275 407,79 kronor. Hitintills har 160 

medlemmar betalat sin medlemsavgift. 

 

7§ Lövträdtidningen 

Uppmaning om att få färdigt sin presentation.  

 

8§ Hemsidan 

Inget nytt att rapportera, Björn ska uppdatera sidan med styrelseledamöter. 

 

9§ Facebook 

Björn har inte haft adminbehörighet till facebookkontot och på grund av det har det missats 

en del frågor via messenger, problemet ska nu vara avhjälpt.  

 

10§ Näringslivsdagen i Skinnskatteberg 

Skogsmästarskolan i Skinnskatteberg har haft en näringslivsdag med flera inbjudna 

föredragshållare från näringslivet, däribland Björn. En hel del elever visade intresse av vår 

förening. 

 

11§ Småexkursioner 

En medlem har hört av sig till Björn och begärt utträde ur föreningen då denne tyckte att det 

var för få exkursioner i dennes närhet. Med detta som bakgrund gav Björn övriga ledamöter i 

föreningen i uppdrag att undersöka möjligheten till att ordna någon hel eller 

halvdagsexkursion i ledamotens närhet. 

Håkan svarade genast att han hade några intressanta uppslag, bland annat före detta 

stadsträdgårdsmästaren i Örnsköldsvik som har en fastighet med intressanta planteringar. 

Övriga förslag på exkursionsställen var Bengt Holmbergs masurodling i Jämtland samt Mats 

Helges odlarglädje i Småland.  
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12§ Årsmötet i Lycksele 

Grovplaneringen för årsmötesexkursionen är i stort sett klar. Tanken är att starta i 

Vilhelmina med Samemuseum, masurodling samt Sveriges nordligaste bestånd av alm. 

Därefter går färden mot Lycksele där Lars Karlman har några provytor med lärk i Hedmark. 

Övernattningen är tänkt att äga rum på Ansia i Lycksele. Dag två inleds med 

Naturvårdsinventering vid naturreservatet i Tuggensele, därefter ägnas resten av dagen åt 

Skogsmuseet i Lycksele. Många i personalen vid museet var på resa i Kanada den tänkta 

helgen så vi får till stor del klara oss själva. 

 

13§ Utlandsresa Lettland 

Owe har tydligen haft svårigheter med att få besked från Riga Woods. Och Björn har i 

dagsläget inte fått någon mer information från Staffan, som är delaktig i resan. 

Håkan kom med förslaget att ta kontakt med Olle Sundin från Sundins skogsplantor som 

sköter mycket björk i Lettland. 

 

14§ Stipendiet 

När Björn träffade studenter på näringslivsgalan i Skinnskatteberg hade de inte hört talas om 

Svenska lövträdföreningens stipendium, informationen har tydligen inte nått ända fram. 

Jörgen ansvarar för att säkerställa utlysningen så att berörda lärosäten kan informera sina 

studenter. Björn tipsade även om att studenter vid Tvärteknisk utbildning i Hammarö (TTU) 

kan vara en målgrupp. I dagsläget är det bara LNU och SLU som får informationen om 

Föreningens stipendium. 

 

15§ Byte av kassör 

Björn har fått protokollet som styrker att föreningen ämnar att byta kassör, och ska gå till 

banken för att ordna med bytet. Härvid följde en diskussion om bokföringsprogram, Håkan 

har haft planer på att själv skaffa Fortnox program. 

 

16§ Nolia 
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Föreningen avböjer att medverka på årets Nolia utställning, då vi skulle vara tvungna att 

binda upp oss i tre dagar och det är inte görligt med tanke på årsmötesexkursionen och 

kostnaden. 

 

17§ Valberedningen 

Valberedningens mångåriga representant Rolf Andersson, har med hänvisning till ålder 

begärt entledigande ifrån sitt uppdrag i valberedningen. På förslag kom Hans-Olof Mattsson 

att fylla Rolfs plats i valberedningen, Björn ska kolla med Hans-Olof hur han ställer sig till det 

förslaget. 

 

18§ Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

19§ Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte bestämdes att äga rum den 8:e maj klockan 20:00 via Google meet eller 

liknande. 

 

20§ Mötet avslutas 

Ordförande Björn Gustafson tackade alla närvarande ledamöter och avslutade därmed 

kvällens möte. 
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Vid protokollet: 

 

 

 

Jörgen Verner  

Sekreterare 

 

 

 

Staffan Nordström    Björn Gustafson 

Ledamot     Ordförande 

 

 

 

 


